
  

 

Ontslag Demi van der Veldt per 9-6-2024     Datum: 11-4-2024 

Beste inwoners van Haarlemmermeer, burgemeester, collega’s en jongerengemeenteraad,  

Een woning vormt de basis om een bestaan op te bouwen. Helaas moet ik mededelen dat het 
mij niet gelukt is om een betaalbare woning te vinden in Haarlemmermeer. Een aanzienlijk deel 
van onze inwoners kampt met dezelfde uitdagingen. Dat zoveel jongeren vertrekken uit 
Haarlemmermeer omdat zij geen huis kunnen vinden, dat raakt mij diep en nu ben ik er zelf een. 
Veel leden van de raad hebben zich hard gemaakt voor deze zaak en daarvoor ben ik jullie 
dankbaar. Helaas is het voor mij en velen niet genoeg en daarom heb ik een woning gekocht in 
Alphen aan den Rijn. 

De afgelopen twee jaar heb ik mij hard mogen maken voor al onze inwoners, maar in het 
bijzonder voor onze Haarlemmermeerse jongeren. Hen heb ik in elke afweging meegewogen. 
Ook was ik ambassadeur voor de jongerengemeenteraad, waardoor bij de volgende 
verkiezingen fractieassistenten 16 jaar mogen zijn. Ik ben ook trots dat ik op een aantal zaken 
het verschil heb mogen maken, voornamelijk dat vuurwerk bij evenementen in 
Haarlemmermeer voortaan plastic vrij is. Ik dank de fractie van D66 Haarlemmermeer voor alle 
gezelligheid, de samenwerking en de begeleiding. Ik had mij nergens meer thuis gevoeld. Mijn 
opvolger wens ik veel succes. 

Via deze weg wil ik een beroep doen op de raad om de komende twee jaar goed te gebruiken 
om het verschil te maken. Blijf werken aan gelijke kansen op de woningmarkt, heroverweeg het 
burgerberaad om het vertrouwen in de lokale democratie weer op te bouwen, waak voor 
ethisch beleid door middel van een ethische commissie, zet in op het behalen van de 
klimaatdoelen en zet, bij de komende verkiezingen, allemaal een 16-jarige hoog op de lijst. En 
zorg dat iedereen die in Haarlemmermeer woont zich ook welkom voelt. 

Burgemeester, bij deze bied ik bij u mijn ontslag aan per 9 juni 2024.  Hierbij dank ik alle 
inwoners van Haarlemmermeer die mij hun stem en vertrouwen hebben gegeven. Het was een 
grote eer waarbij ik wil benadrukken dat ik niet weg had gewild, want Nieuw-Vennep is mijn 
thuis. Hier ben ik opgegroeid. Uiteraard zal ik hier nog veel te vinden zijn, want wat is een juni 
zonder feestweek?  

Met hartelijke groet,  

Demi van der Veldt 
Raadslid D66 Haarlemmermeer  

 


